
 

1  

 

P R O T O K Ó Ł Nr XLVIII/2014 

z obrad XLVIII, Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 10 października 2014 roku  

w Sali Konferencyjnej Ośrodka Sportu i Rekreacji 

 w Blachowni przy ul. Sportowej 1. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 13 
00

, zakończono o godz. 13 
30

. 

Przewodniczył: Przewodniczący Rady Miejskiej w Blachowni – Henryk Kania 

W obradach uczestniczyło 14 radnych, co stanowi 93 % ustawowego składu Rady. 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

Burmistrz Blachowni, 

Radca Prawny, 

Mieszkańcy, 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych. 

3. Uchwała Nr 281/XLVIII/2014 w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w 

wyborach do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw i rad dzielnic m. st. Warszawy 

oraz w wyborach wójtów, burmistrzów i prezydentów miast, zarządzonych na dzień 16 

listopada 2014 r, ustalenia ich numerów, granic oraz siedziby obwodowych komisji 

wyborczych. 

4. Uchwała Nr 282/XLVIII/2014 w sprawie zmian w budżecie gminy i planie finansowym 

na rok 2014. 

5. Uchwała Nr 283/XLVIII/2014 w sprawie rozpoznania wniosku sołectwa Nowa Gorzelnia 

dotyczącego przyznania środków z funduszu sołeckiego na rok 2015.  

6. Uchwała Nr 284/XLVIII/2014 w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę Małgorzaty 

Olszewskiej na stanowisko Nr 5/XLVI/2014 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 11 lipca 

2014 roku w sprawie rozpatrzenia wniosków P.P.H.U. Małgorzaty Olszewskiej w części 

dotyczącej niewyrażenia zgody na wydzierżawienie skarżącej lokalu użytkowego położonego 

w Łojkach przy ul Długiej 50 na 20 lat w trybie bezprzetargowym. 

7. Uchwała Nr 285/XLVIII/2014 w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę Małgorzaty 

Olszewskiej na stanowisko Nr 5/XLVI/2014 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 11 lipca 

2014 roku w sprawie rozpatrzenia wniosków P.P.H.U. Małgorzaty Olszewskiej w części 

dotyczącej niewyrażenia zgody na uchylenie uchwały nr 71/XII/2011 Rady Miejskiej w 

Blachowni dotyczącej wyrażenia zgody na najem na czas nieokreślony w trybie przetargowym 

lokalu użytkowego położonego w Łojkach przy ul. Długiej 50 na 20 lat w trybie 

przetargowym. 

8. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie jej prawomocności. 

3. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w wyborach do rad 

gmin, rad powiatów i sejmików województw i rad dzielnic m. st. Warszawy oraz w wyborach 

wójtów, burmistrzów i prezydentów miast, zarządzonych na dzień 16 listopada 2014 r, 

ustalenia ich numerów, granic oraz siedziby obwodowych komisji wyborczych. 
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5a. Podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy i planie finansowym 

na rok 2014. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpoznania wniosku sołectwa Nowa Gorzelnia dotyczącego 

przyznania środków z funduszu sołeckiego na rok 2015.  

7. Zamknięcie obrad XLVIII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Streszczenie przebiegu obrad. 

Ad pkt. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Henryk Kania otwierając obrady Sesji przywitał Radnych, 

P. Burmistrz, Radce Prawnego, i wszystkich przybyłych gości.  

 

Ad pkt. 2. 

Stwierdził, że w obradach uczestniczy 14 Radnych, co stanowi 93 % ustawowego składu Rady 

w związku z tym podejmowane uchwały będą prawomocne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Kania prosił o usprawiedliwienie na sesji w dniu 

dzisiejszym Radnego Marka Kułakowskiego z powodu spraw zawodowych.  

Usprawiedliwienia zostały przyjęte jednogłośnie 14 głosów „za”.  

Na sali obecnych 14 radnych.  

 

Ad pkt. 3. 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma prosiła o rozszerzenie porządku obrad sesji o punkt 

dotyczący podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy i planie finansowym na rok 

2014, ponieważ Gmina otrzymała środki zewnętrzne na remont ulicy Kalinowej i dofinansowanie 

z Środków Unijnych na budowę boiska w Konradowie. Ze względu na krótki czas rozliczenia 

inwestycji prosiła o przyjęcie zmian w budżecie. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie 14 głosów „za”, 0 głosów „wstrzymuję się”, 0 głosów 

„przeciw”. 

Na Sali obecnych 14 radnych.  

Przewodniczący Rady Henryk Kania poinformował, że wprowadza się do porządku obrad 

punktu: 

5 a. Podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy i planie finansowym 

na rok 2014. 

 

Ad pkt. 4. 

Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

 

Radny Maciej Ryś 

Radna Małgorzata Sukiennik 

Radny Jacek Rogut 

Radni wyrazili zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków. 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 14 głosów „za”, 0 głosów „wstrzymuję się”, 0 

głosów „przeciw”. 

Na sali obecnych 14 radnych. 

Ad pkt. 5. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Sukiennik odczytała projekt  

uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w wyborach do rad gmin, rad 

powiatów i sejmików województw i rad dzielnic m. st. Warszawy oraz w wyborach wójtów, 

burmistrzów i prezydentów miast, zarządzonych na dzień 16 listopada 2014 r, ustalenia ich 

numerów, granic oraz siedziby obwodowych komisji wyborczych. 
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Uchwała Nr 281/XLVIII/2014 w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania 

w wyborach do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw i rad dzielnic m. st. Warszawy 

oraz w wyborach wójtów, burmistrzów i prezydentów miast, zarządzonych na dzień 16 listopada 

2014 r, ustalenia ich numerów, granic oraz siedziby obwodowych komisji wyborczych została 

podjęta jednogłośnie – 14 głosów „za”, 0 głosów „wstrzymuję się”, 0 głosów „przeciw”. 

Na sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad pkt. 5 a. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Sukiennik odczytała projekt  

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy i planie finansowym na rok 2014. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radny Krzysztof Imiołek stwierdził, że w planie inwestycyjnym na ten rok była wprowadzona 

ulica Kalinowa zapytał, dlaczego po raz drugi wprowadza się to zadanie, czy inwestycja jest 

również finansowana przez Gminę?  

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma odpowiedziała, że otrzymaliśmy promesę na ten cel, należy 

zmienić klasyfikację budżetową, wyprowadzić dochody i wprowadzić środki zewnętrzne. 

Inwestycja jest w całości finansowana z środków zewnętrznych. 

Radna Edyta Mandryk  zapytała, czego dotyczy modernizacja boiska w Konradowie? 

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma poinformowała, że został złożony wniosek na nowa murawę 

i oświetlenie. Murawa będzie wykonywana tradycyjną metodą (mieszkanka ziemi z trawą szybko 

rosnącą). 

Radny Krzysztof Imiołek uważa, że sztuczna murawa jest bardziej trwała.  

Burmistrz Blachowni Anetta Ujma wyjaśniła, że jest droższa i również trzeba ją wymieniać. 

Wniosek został złożony na normalną technologią tak jak w Gimnazjum. Będzie można rozważyć 

propozycje w późniejszym czasie. 

 

Uchwała Nr 282/XLVIII/2014 w sprawie zmian w budżecie gminy i planie finansowym 

na rok 2014 została podjęta jednogłośnie – 14 głosów „za”, 0 głosów „wstrzymuję się”, 0 głosów 

„przeciw”. 

Na sali obecnych 14 radnych. 

 

Ad pkt. 6 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radna Bożena Forma zapytał, czy w uzasadnieniu do uchwały mogą być ujawnione dane 

osobowe i miejsce zamieszkania, czy jest to zgodne z ustawa o ochronie danych osobowych? 

Radca Prawny Agnieszka Glińska odpowiedziała, że jest to osoba publiczna. Rada rozpoznaje 

wniosek i ma prawo wglądu do danych. Treść uzasadnienia została przygotowana na potrzeby 

Rady. W Biuletynie Informacji Publicznej adres zamieszkania zostanie zaklejony. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Sukiennik odczytała projekt  

uchwały w sprawie rozpoznania wniosku sołectwa Nowa Gorzelnia dotyczącego przyznania 

środków z funduszu sołeckiego na rok 2015 

 

Radny Jerzy Zdunek prosił o wyjaśnienie czy zapis w uzasadnieniu „Jednocześnie należy 

wskazać, że zebranie jest uprawnione do podejmowania uchwał w przypadku obecności 

co najmniej 1/5 jej członków. Wprawdzie w §10 ust.2 wskazano odstępstwa od tej zasady, lecz 

w niniejszym przypadku nie zostały one udokumentowane.” oznacza, że ustawowo nie został 

odczekany czas pół godziny i nie zostało zwołane drugie zebranie? 

Radca Prawny Agnieszka Glińska odpowiedziała, że tak. 

 



 

4  

Uchwała Nr 283/XLVIII/2014 w sprawie rozpoznania wniosku sołectwa Nowa Gorzelnia 

dotyczącego przyznania środków z funduszu sołeckiego na rok 2015 została podjęta większością 

w stosunku 11 głosów „za”, 3 głosy „wstrzymuję się”, 0 głosów „przeciw”. 

 

Ad pkt. 7 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Sukiennik odczytała projekt  

uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Małgorzaty Olszewskiej na stanowisko Nr 

5/XLVI/2014 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 11 lipca 2014 roku w sprawie rozpatrzenia 

wniosków P.P.H.U. Małgorzaty Olszewskiej w części dotyczącej niewyrażenia zgody na 

wydzierżawienie skarżącej lokalu użytkowego położonego w Łojkach przy ul Długiej 50 na 20 lat 

w trybie bezprzetargowym. 

 

Uchwała Nr 284/XLVIII/2014 w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę Małgorzaty 

Olszewskiej na stanowisko Nr 5/XLVI/2014 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 11 lipca 2014 

roku w sprawie rozpatrzenia wniosków P.P.H.U. Małgorzaty Olszewskiej w części dotyczącej 

niewyrażenia zgody na wydzierżawienie skarżącej lokalu użytkowego położonego w Łojkach 

przy ul Długiej 50 na 20 lat w trybie bezprzetargowym. została podjęta większością w stosunku 9 

głosów „za”, 4 głosy „wstrzymuję się”, 1 głos „przeciw”. 

 

Ad pkt. 8 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Sukiennik odczytała projekt  

uchwały w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę Małgorzaty Olszewskiej na stanowisko Nr 

5/XLVI/2014 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 11 lipca 2014 roku w sprawie rozpatrzenia 

wniosków P.P.H.U. Małgorzaty Olszewskiej w części dotyczącej niewyrażenia zgody na 

uchylenie uchwały nr 71/XII/2011 Rady Miejskiej w Blachowni dotyczącej wyrażenia zgody na 

najem na czas nieokreślony w trybie przetargowym lokalu użytkowego położonego w Łojkach 

przy ul. Długiej 50 na 20 lat w trybie przetargowym. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radny Krzysztof Imiołek zapytał, czy Rada musi akceptować treść odpowiedzi na skargę 

udzielonej przez Burmistrza Blachowni stanowiącej załącznik do uchwały ? 

Radca Prawny Agnieszka Glińska odpowiedziała, że skarga jest na stanowisko rady. Zgodnie 

z prawem rada zatwierdza odpowiedz Burmistrza 

 

Uchwała Nr 285/XLVIII/2014 w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę Małgorzaty 

Olszewskiej na stanowisko Nr 5/XLVI/2014 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 11 lipca 2014 

roku w sprawie rozpatrzenia wniosków P.P.H.U. Małgorzaty Olszewskiej w części dotyczącej 

niewyrażenia zgody na uchylenie uchwały nr 71/XII/2011 Rady Miejskiej w Blachowni 

dotyczącej wyrażenia zgody na najem na czas nieokreślony w trybie przetargowym lokalu 

użytkowego położonego w Łojkach przy ul. Długiej 50 na 20 lat w trybie przetargowym została 

podjęta większością w stosunku 8 głosów „za”, 4 głosy „wstrzymuję się”, 2 głos „przeciw”. 

 

Ad pkt. 10 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął XLVIII sesję Rady 

Miejskiej. 

 

Protokołowała           

          Przewodniczący  
Iwona Gawlik          Rady Miejskiej  

           

  Henryk Kania 


